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Protokół nr XIII/2025 

z obrad XIII sesji Rady Powiatu  

Golubsko-Dobrzyńskiego VII kadencji 

zwołanej na dzień 26 marca 2025 roku 

w sali Nr 1 Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia 

 

Ad. 1 

 O godzinie 14.03 XIII sesję Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego VII kadencji 

otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Boluk-Sobolewski.  

 Przewodniczący powitał przybyłych na sesję Radnych Powiatu oraz członków 

Zarządu Powiatu ze Starostą Golubsko-Dobrzyńskim na czele. Wśród przybyłych gości 

Przewodniczący powitał przedstawicieli władz samorządowych oraz służby mundurowe. 

Ponadto Przewodniczący Rady powitał kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 

Skarbnika Powiatu, Sekretarz Powiatu, a także pozostałych zaproszonych gości. 

Przewodniczący powitał również wszystkich uczestniczących w sesji online.  

 

Ad. 2   

 Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na ogólną liczbę 17 radnych w sesji uczestniczy              

17 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może obradować i 

podejmować prawomocne decyzje.  

 

Ad. 3 

 Przewodniczący Rady skierował pytanie do radnych w kwestii chęci zgłaszania 

wniosków w sprawie zmian porządku obrad.  

  

Zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 

 

 Wobec powyższego porządek sesji przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie XIII sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Wybór Sekretarza obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu, prac Zarządu Powiatu 

oraz podejmowanych działań między sesjami. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Powiatu. 

8. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Golubiu-Dobrzyniu                         

w zakresie Powiatowego Rynku Pracy za rok 2024.  

9. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej                                          

w Golubiu-Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony 
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przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych na terenie Powiatu              

Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024.  

10. Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji                                            

w Golubiu-Dobrzyniu oraz informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego                            

w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim za rok 2024.  

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                             

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok,  

b) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych na terenie 

Powiatu  Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024, 

c) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendanta 

Powiatowego Policji w Golubiu-Dobrzyniu oraz informacji o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego za rok 2024, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia będącego 

własnością Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rzecz Szpitala 

Powiatowego                    Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu, 

e) w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie                          

w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2025,  

f) w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania bezrobociu 

oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na 2025 rok”, 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rok 2025, 

h) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024, 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy w likwidacji trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające 

organizacje partyjne i sędziowskie oraz podjęcia współpracy z UCiDK w 

celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, 

j) w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

12. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

13. Zakończenie. 

 

Ad. 4 

 Przewodniczący Rady Jacek Boluk-Sobolewski przechodząc do kolejnego punktu 

obrad, zaproponował, aby funkcję Sekretarza Obrad XIII sesji Rady Powiatu                  

Golubsko-Dobrzyńskiego objął radny Wojciech Kwiatkowski.  
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 Radny wyraził zgodę na pełnienie obowiązków Sekretarza Obrad.                             

Wobec powyższego wybór Sekretarza został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie, przy 17-osobowym składzie Rady.  

 Przewodniczący Rady zaprosił radnego Wojciecha Kwiatkowskiego do stołu 

prezydialnego.  

 

Ad. 5  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Pan Jacek Boluk-Sobolewski 

zaproponował, aby protokół z XII sesji Rady Powiatu przyjąć bez uprzedniego 

odczytywania. Zwrócił się wobec czego z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma inne 

propozycje w tej kwestii.  

 

 Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego, Przewodniczący Rady poinformował,              

że zgodnie z § 26 ust. 3 Statutu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego nie usłyszawszy 

sprzeciwu uzna, że Rada Powiatu protokół z XII sesji przyjęła.  

 

 Wobec braku sprzeciwu Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził,                                       

że Rada Powiatu protokół z XII sesji przyjęła bez odczytywania.  

 

Ad. 6 

 W przedmiotowym punkcie głos zabrał Starosta Golubsko-Dobrzyński                             

Jacek Foksiński, który przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu,                   

prac Zarządu Powiatu, a także podejmowanych działań między sesjami.  

 

 W pierwszej kolejności, Pan Starosta przekazał, że w okresie od ostatniej sesji 

przeprowadzono sześć posiedzeń Zarządu Powiatu. Podczas jednego z posiedzeń Zarząd 

Powiatu odbył spotkanie online z osobami odpowiedzialnymi za restrukturyzację szpitala 

powiatowego. Podczas spotkania omówiono postęp procesu restrukturyzacji oraz 

poinformowano Zarząd Powiatu o dalszych zamierzeniach. W ramach posiedzeń Zarządu 

podjęto łącznie 27 uchwał.  Jak nadmienił Starosta, dotyczyły one m.in.: 

- przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2024 rok; 

- zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w wysokości 3 700 000 zł, z przeznaczeniem 

na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań i pożyczek oraz emisji papierów 

wartościowych; 

- wyboru formy przetargu, ustalenia ceny wywoławczej i wysokości wadium w przetargu 

na zbycie nieruchomości stanowiących własność Powiatu położonych w Golubiu-

Dobrzyniu przy ulicy PTTK 5; 

- w sprawie przyznania nagród sportowych Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego dla osób 

fizycznych, za osiągnięte wysokie wyniki sportowe i dla trenerów prowadzących 

szkolenia zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w krajowym lub 

międzynarodowym współzawodnictwie sportowym w 2024 roku. W wyniku 

ogłoszonego naboru wpłynęło 9 zgłoszeń, 4 zostały odrzucone z przyczyn formalnych. 
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Starosta wskazał, że łączna pula nagród wyniosła 9 tys. zł i została przekazana 5 

sportowcom z terenu Powiatu; 

- ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych przez 

organizacje pozarządowe w roku 2025. Na ten cel w budżecie zaplanowano kwotę 

28 tys. zł.; 

- zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów 

w porze nocnej i dyżurów w dni wolne od pracy. Potrzeba zmiany związana była 

z ustanowieniem Wigilii Bożego Narodzenia dniem wolnym od pracy. 

 

Starosta Jacek Foksiński przekazał kolejno, że na Zarządzie Powiatu opiniowane 

również były projekty uchwał Rady Powiatu, będące przedmiotem XIII sesji.  

 

Kontynuując swoje wystąpienie Pan Starosta przekazał, że: 

 

- 31 stycznia podpisano z Panem Markiem Ryłowiczem Wójtem Gminy Golub-Dobrzyń 

list intencyjny dotyczący remontu mostu w ciągu drogi powiatowej Wrocki - Pusta 

Dąbrówka - Radziki Duże. Starosta wskazał, iż wcześniej podpisane zostały listy 

intencyjne z Powiatem Rypińskim oraz Nadleśnictwem Golub-Dobrzyń. Nadmienił 

również, iż Powiat Golubsko-Dobrzyński jest liderem omawianego przedsięwzięcia i być 

może już w bieżącym roku rozpocznie przygotowywanie dokumentacji projektowej. 

Podkreślił, iż do partnerów z innych samorządów wystosowana została prośba, dotycząca 

partycypacji w kosztach remontu mostu. Jest to obiekt pochodzący z 1977 roku i wymaga 

remontu. Most ten był również przedmiotem kontroli przeprowadzonej przez NIK w 

Zarządzie Dróg Powiatowych, która wykazała potrzebę naprawy mostu. Starosta 

poinformował, że wystosowano pismo do Dowódcy Pułku Chemicznego w Brodnicy 

dotyczące wsparcia w uzyskaniu środków z Ministerstwa Obrony Narodowej, 

podkreślając znaczenie omawianego obiektu dla obronności państwa;  

- 4 lutego opublikowana została przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego zatwierdzona 

lista zadań wskazanych do dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Dofinansowanie uzyska droga powiatowa relacji Plebanka – Radomin; 

- 13 lutego w Urzędzie Marszałkowskim, w obecności Marszałka Województwa, została 

podpisana umowa z przedsiębiorstwem robót drogowych z Lipna na budowę ronda 

w Golubiu-Dobrzyniu. Koszt inwestycji opiewa na kwotę prawie 4 mln zł. Starosta 

wskazał, iż w ubiegłej kadencji Powiat Golubsko-Dobrzyński, Gmina Golub-Dobrzyń i 

Miasto Golub-Dobrzyń podpisały porozumienie z samorządem wojewódzkim i 

partycypowały w kosztach przygotowania dokumentacji. Przewidywany czas realizacji 

inwestycji wynosi 5 miesięcy; 

- 7 marca podpisana została umowa z przedsiębiorstwem robót drogowych z Lipna na 

modernizację drogi powiatowej relacji Radomin – Plebanka. Po przetargu wartość 

inwestycji wynosi prawie 3,5 mln zł, w tym dofinansowanie z budżetu państwa w 

wysokości 1,7 mln zł; 

- 12 marca podpisane zostało porozumienie z Panem Piotrem Wolskim Wójtem Gminy 

Radomin, na mocy którego Gmina partycypować będzie w kosztach modernizacji drogi 
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relacji Radomin – Plebanka w kwocie 354 tys. zł (20% udziału Powiatu). Procentowa 

wartość partycypacji ustalona została podczas spotkania z włodarzami gmin 

wchodzących w skład Powiatu; 

- 19 marca Powiat otrzymał uroczyste potwierdzenie podpisania umowy na realizację 

projektu pod nazwą Inwestycje w infrastrukturę kształcenia zawodowego. Inwestycja 

dotyczy remontu warsztatów samochodowych w Kowalewie Pomorskim i opiewa na 

kwotę 4,267 mln zł, w tym wkład własny Powiatu w kwocie 213 tys. zł i ponad 4 mln zł 

z Funduszy Europejskich; 

- Szkoła Muzyczna I Stopnia w Kowalewie Pomorskim otrzymała dofinansowanie w 

kwocie 166 tys. zł na wyposażenie placówki – zakup monitora interaktywnego, 

instrumentów, nagłośnienia i oświetlenia scenicznego sali koncertowej, wyposażenie sal 

lekcyjnych, sali koncertowej, sekretariatu, biblioteki, archiwum, gabinetu dyrektora i 

pokoju nauczycielskiego. Starosta wskazał, że remontowany budynek Szkoły Muzycznej 

przekazany zostanie do użytku jeszcze przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego, 

w związku z czym inwestycje w sprzęt są niezbędne; 

- 11 lutego podpisana została umowa grantowa, dotycząca Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-

Dobrzyniu, w związku z którą nauczyciele zostaną przeszkoleni z zakresu podstawowych 

kompetencji cyfrowych, co umożliwi pozyskanie przez szkołę grantu, w wysokości                             

15 tys. zł, z przeznaczeniem na zakup cyfrowych pomocy dydaktycznych; 

- 25 lutego odbyło się spotkanie dotyczące powstania partnerstwa na rzecz realizacji 

projektu „Kierunek zawód”, realizowanego w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027. W ramach partnerstwa uczniowie z Liceum 

Ogólnokształcącego im. Anny Wazówny będą uczestniczyć w zajęciach 

z wykorzystywaniem nowoczesnych narzędzi, dzięki którym młodzi ludzie odkryją 

swoje zainteresowania pozwalające na wybór przyszłej ścieżki zawodowej. Omawiane 

przedsięwzięcie dofinansowane zostanie ze środków unijnych; 

- podejmowane są działania zmierzające do uzyskania dofinansowania na stworzenie 

strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół w Kowalewie Pomorskim. Na dzień 1 września 

planuje się otwarcie oddziału przygotowania wojskowego, a powstanie wirtualnej 

strzelnicy byłoby elementem zachęcającym uczniów do rozpoczęcie nauki w ww. 

placówce;  

- 4 lutego odbyło się uroczyste wręczenie nagród laureatom konkursu na projekt znaku 

graficznego Kuratorium Kujawsko-Pomorskiego. Nadesłanych zostało 241 prac, spośród 

których najwyższe wyróżnienie zdobyła uczennica Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-

Dobrzyniu Michalina Górecka; 

- 8 lutego, w Ośrodku Chopinowskim w Szafarni, odbył się koncert laureatów 

Międzyszkolnego Konkursu Kompozytorskiego „Moja Inwencja”. Starosta wskazał, że 

jest to wydarzenie organizowane przez Szkołę Muzyczną I Stopnia w Golubiu-Dobrzyniu 

oraz Stowarzyszenie Miłośników Kultury. W ramach konkursu uczestnicy z terenu 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego mogli stworzyć i zaprezentować własne utwory 

muzyczne. Starosta złożył podziękowania na ręce dyrektorów szkół muzycznych w 

Golubiu-Dobrzyniu i Kowalewie Pomorskim oraz Zarządu Stowarzyszenia Miłośników 

Kultury; 
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- 13 lutego miało miejsce powołanie na kolejną kadencję Pani Iwony Malinowskiej na 

stanowisko Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. W uroczystościach 

uczestniczył Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny Pan Wojciech Koper; 

- 3 marca rozpoczęto kwalifikację wojskową w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim. 

Starostwo w tym zakresie kontrolowane było przez Centrum Rekrutacji w Brodnicy, które 

nie wniosło żadnych zastrzeżeń; 

- 3 marca Starosta, Wicestarosta oraz Skarbnik uczestniczyli w X Europejskim Kongresie 

Samorządowym w Mikołajkach, gdzie podpisana została umowa na dwie pożyczki, ze 

środków programu KPO, na kwotę 3,7 mln zł. Uzyskanie pożyczki pozwoli na spłatę 

wcześniejszych zobowiązań i wygenerowanie oszczędności na kosztach obsługi 

zadłużenia w kwocie ok. 800 tys. zł przez okres 4 lat; 

- 11 marca odbyło się spotkanie Starosty i Członka Zarządu Pana Romana Tasarza z 

Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego, podczas którego podjęte zostały 

rozmowy dotyczące wspólnych przedsięwzięć i inicjatyw; 

- 19 marca miało miejsce uroczyste podpisanie listu intencyjnego z Samorządem 

Wojewódzkim, reprezentowanym przez Pana Marka Wojtkowskiego, członka Zarządu 

Województwa. Marszałek Województwa objął swoim patronatem wydarzenie, które 

odbędzie się w lipcu br. – Bitwę o Golub, jednocześnie przyznając dofinasowanie na jego 

organizację. Osobą odpowiedzialną za organizację ww. przedsięwzięcia będzie Pan Jacek 

Ordowski. Starosta wskazał, że w tym dniu obecni byli również przedstawiciele firmy 

Olkop oraz firmy Agrolok, którzy zadeklarowali wsparcie finansowe dla organizacji 

wydarzenia. Ponadto podpisane zostaną umowy na współfinansowanie omawianego 

przedsięwzięcia z firmą Gra-Mar oraz z firmą Hetman. 

  

Ad. 7 

 W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu 

Pana Szymona Jankowskiego – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przekazał, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja obradowała cztery razy. W dniu 5 marca Komisja przeprowadziła dwie kontrole 

w jednostkach powiatowych – Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy 

oraz Powiatowym Urzędzie Pracy. Komisja podczas czynności kontrolnych nie 

stwierdziła nieprawidłowości. Pan Jankowski, w imieniu wszystkich członków Komisji 

Rewizyjnej, podziękował Pani Aleksandrze Bogdańskiej i Panu Jarosławowi 

Zakrzewskiemu za rzetelne przygotowanie informacji i udzielenie obszernych 

odpowiedzi na każde z zadanych w czasie kontroli pytań. Dodał, iż tego samego dnia 

odbyło się posiedzenie Komisji, którego celem było podsumowanie przeprowadzonych 

kontroli. Podczas posiedzenia członkowie Komisji wypracowali propozycję zmiany 

planu pracy Komisji. Przewodniczący Komisji wskazał, że 18 marca, zgodnie z 

przyjętym planem pracy, Komisja przeprowadziła analizę efektywności działania 

Powiatowego Urzędu Pracy i pozytywnie oceniła realizację prowadzonych przez 

jednostkę programów przeciwdziałania bezrobociu. Ponadto członkowie komisji 

opracowali sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024. 
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 W dalszej kolejności głos zabrał Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i 

petycji – Marian Wrzesiński. Przekazał, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

obradowała na jednym posiedzeniu, które miało miejsce w dniu 18 marca. W ramach 

posiedzenia rozpatrywano petycję Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. 

Członkowie Komisji, analizując przedmiotową petycję, stwierdzili jej bezzasadność. 

 

 Kolejno sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Infrastruktury przedstawił 

Przewodniczący Wojciech Kwiatkowski. Poinformował, że w okresie sprawozdawczym 

Komisja obradowała dwukrotnie. Przedmiotem obrad Komisji, w dniu 19 lutego br., było 

pozytywne zaopiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną XII sesję Rady Powiatu. 

Natomiast podczas posiedzenia w dniu 24 marca Komisja pozytywne zaopiniowała 

projekty uchwał, będące przedmiotem XIII sesji. Ponadto członkowie Komisji zapoznali 

się z rocznymi informacjami Komendanta Powiatowego Policji i Komendanta 

Powiatowego Straży Pożarnej, opiniując je pozytywnie. 

 

 Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Wojciech Adamiak poinformował, 

że posiedzenie Komisji miało miejsce 27 lutego oraz 13 marca br. Na posiedzeniu w dniu 

27 lutego obecni byli zarządcy Szpitala Powiatowego, Prezes Zarządu Szpitala oraz 

Dyrektor ds. medycznych. Przedstawiciele szpitala szczegółowo omówili plan 

restrukturyzacji oraz przekazali informacje na temat bieżącej sytuacji szpitala.  

W dniu 13 marca w posiedzeniu uczestniczyli Dyrektorzy Szkół Powiatowych. 

Pan Adamiak wskazał, że głównym celem spotkania było podsumowanie audytu i 

zapoznanie się z dotychczas wdrożonymi zaleceniami audytowymi. Ponadto dyrektorzy 

przedstawili informacje na temat działalności szkół. Zgodnie z przyjętym planem pracy, 

członkowie Komisji zapoznali się także z informacjami na temat średnich wynagrodzeń 

nauczycieli.  

 

Ad. 8 

 W punkcie tym Przewodniczący poinformował, że Informacja Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Golubiu-Dobrzyniu w zakresie Powiatowego Rynku Pracy 

za rok 2024 zamieszczona została w materiałach na XIII sesję Rady Powiatu. Poprosił 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Jarosława Zakrzewskiego o zabranie głosu i 

omówienie tematu. 

 

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawił informację w zakresie 

Powiatowego Rynku Pracy za rok 2024. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 Ponadto Pan Zakrzewski poinformował, iż na dzień 11 kwietnia br. planowane są 

Targi Pracy i Edukacji. Odbędą się one na hali sportowej Zespołu Szkół Miejskich w 

Golubiu-Dobrzyniu przy ul. Żeromskiego 11, w godzinach 10-13. Dyrektor PUP zaprosił 

do udziału w wydarzeniu osoby poszukujące pracy, planujące zmianę pracy oraz osoby 

pragnące zdobyć nowe kwalifikacje zawodowe. Wskazał, że Targi Pracy i Edukacji mają 
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na celu ułatwienie kontaktu między pracodawcami, a osobami poszukującymi pracy. 

Odbywają się one w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim raz do roku – w kwietniu, przy 

udziale młodzieży z ostatnich klas szkół zawodowych i średnich z terenu Powiatu. Ich 

celem jest umożliwienie bezpośredniego spotkania i wymiany informacji między 

potencjalnymi pracownikami a firmami. 

  

 Pan Boluk-Sobolewski, odwołując się do przedstawionych informacji 

i doświadczenia Dyrektora PUP-u, zapytał czy na lokalnym rynku powiatowym 

zauważalny jest trend zamykania się małych firm, zwłaszcza jednoosobowych. 

 

 Dyrektor PUP-u wskazał, że od wielu lat poziom bezrobocia w Powiecie 

Golubsko-Dobrzyńskim utrzymuje się na stałym poziomie, w związku z czym nie widzi 

zagrożenia dla lokalnego rynku pracy. Nadmienił, iż pamięta czasy, gdy stopa bezrobocia 

przekraczała 33%. Jak wskazał, w jego opinii, sytuacja taka się nie powtórzy, chociażby 

ze względu na starzenie się społeczeństwa i odchodzenie kolejnych roczników z rynku 

pracy. Pan Zakrzewski dodał, że PUP nie otrzymał większych zgłoszeń dotyczących 

zamiarów zwolnień grupowych, ostatnie zgłoszenie dotyczyło szpitala powiatowego. 

Zwolnienia grupowe przeprowadzone w szpitalu nie miały jednak większego wpływu na 

lokalny rynek pracy, w PUP-ie zarejestrowało się tylko kilka osób z personelu 

pomocniczego szpitala. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Powiatu przekazał, że zarówno Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej, jak i Komendant Powiatowy Policji przedstawili 

sprawozdania za 2024 rok podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury. 

Poprosił o zabranie głosu Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

Witolda Juszczaka. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej przedstawił prezentację                           

o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych na terenie Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto, Komendant Juszczak wskazał, że od dnia 1 stycznia br. weszła w życie 

ustawa o ochronie ludności i obronie cywilnej. W przedmiotowej ustawie zawarte zostały 

zobowiązania i zadania m.in. samorządów, starostów, wójtów, burmistrzów, Państwowej 

Straży Pożarnej i Ochotniczej Straży Pożarnej. W ustawie określone zostały m.in.: 

- zadania ochrony ludności i obrony cywilnej, 

- organy i podmioty realizujące zadania ochrony ludności i obrony cywilnej, 

- zasady funkcjonowania systemu wykrywania zagrożeń oraz powiadamiania, 

ostrzegania i alarmowania o zagrożeniach, 

- zasady użytkowania i ewidencjonowania oraz warunki techniczne obiektów zbiorowej 

ochrony, 
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- zasady funkcjonowania i organizacja obrony cywilnej oraz sposoby powołania 

personelu do obrony cywilnej oraz finansowanie ochrony ludności i obrony cywilnej. 

W związku z ww. ustawą sukcesywnie wprowadzane są stosowne przepisy wykonawcze 

w postaci rozporządzeń. 

 Kończąc swoją wypowiedź, Komendant Powiatowy PSP podziękował wszystkim 

tym, którzy wspierają Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-

Dobrzyniu oraz jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w zakupie sprzętu, urządzeń, które 

ratują życie, zdrowie i mienie mieszkańców Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 
 

 Radny Mieczysław Gutmański zapytał, czy w tym roku na terenie Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego przewidywane są zakupy samochodów ratowniczo-

gaśniczych. 

 

 Pan Juszczak oznajmił, że informacja Komendy Wojewódzkiej dotycząca 

możliwości pozyskania środków na zakup pojazdów ratowniczo-gaśniczych przez 

Ochotnicze Straże Pożarne została przekazana do władz samorządowych. Na obecną 

chwilę zgłoszony został jeden zakup dla OSP z Gminy Kowalewo Pomorskie. 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu podziękował samorządom i samorządowcom z 

terenu Powiatu, za współpracę i pracownikom Straży Pożarnej za zapewnienie 

bezpieczeństwa. 

 

Ad. 10 

 Przewodniczący Rady Powiatu poprosił kolejno o zabranie głosu Komendanta 

Powiatowego Policji Macieja Zdunowskiego. 

 

 Komendant Powiatowy Policji przedstawił roczne sprawozdanie ze swojej 

działalności oraz informację o stanie bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Golubsko-

Dobrzyńskim za rok 2024.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Komendant Zdunowski odwołując się do oszustw i wyłudzeń metodą „na 

wnuczka”, „na policjanta”, „na prokuratora” etc., podkreślił, iż policja, prokuratura czy 

sąd nie zwraca się z prośbą o przelanie pieniędzy na konto danej instytucji. Środki 

pieniężne wpłacane mogą być tylko w oparciu o ustawę o transporcie drogowym lub w 

związku z grzywną nakładaną w drodze mandatu karnego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji 

z prośbą o wystosowanie apelu dotyczącego bezpieczeństwa starszych osób, związanego 

z wyłudzeniami internetowymi, SMS-owymi etc. 

 

Komendant Powiatowy Policji wskazał na ciągłe ujawnianie przypadków 

przestępstw  „na wnuczka”, „na policjanta”, „na prokuratora” etc. Skierował do 
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mieszkańców prośbę o zachowanie czujności i zgłaszanie wszelkich działań budzących 

wątpliwości do jednostki miejscowej policji, poprzez numer alarmowy lub aplikację 

Moja Komenda. Jako przykład Pan Zdunowski odczytał treść otrzymanego SMS-a, w 

którym zawarta została prośba o kontakt pod wskazany numer. Zaapelował o nieklikanie 

w otrzymywane linki, nieoddzwanianie na podejrzane numery, nieodpisywanie na 

podejrzane wiadomości i powiadamianie o zaistniałych sytuacjach organów ścigania. 

 

Przewodniczący Boluk-Sobolewski podziękował za służbę i zapewnianie 

poczucia bezpieczeństwa wszystkim policjantom i strażakom. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady powiatu ogłosił 10-minutową przerwę.  

 

Po przerwie, Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady XIII  sesji Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 11 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z 

wnioskiem o wyrażenie zgody na nieodczytywanie treści projektów uchwał. Wyjaśnił, że 

radni otrzymali projekty uchwał, jak również zostały one zamieszczone z 

sześciodniowym wyprzedzeniem w systemie eSesja, dzięki czemu zainteresowani 

mieszkańcy mogli się z nimi zapoznać. 

 

W związku z brakiem innych propozycji, Przewodniczący Rady poddał ww. 

wniosek pod głosowanie. 

 

Radni jednogłośnie 17 głosami „ZA” wyrazili zgodę na nieodczytywanie w 

całości treści projektów uchwał. 

  

Ad. 11a 

 Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że pierwszym 

projektem uchwały jest projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok. Poinformował, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Infrastruktury. Poprosił Skarbnika 

Powiatu o omówienie projektu uchwały. 

  

 Skarbnik Powiatu Zbigniew Szyjkowski poinformował,  że w uchwale 

budżetowej nastąpiło zwiększenie dochodów o kwotę 2 581 990,00 zł, w tym dochodów 

bieżących w kwocie 1 350 079,00 zł i dochodów majątkowych w kwocie 1 231 911,00 

zł. Szczegółowe zmiany w zakresie dochodów bieżących oraz majątkowych zostały 

wykazane w załączniku nr 1 i 2 do przedmiotowej uchwały. Zmiany związane są przede 

wszystkim z decyzjami otrzymanymi od Wojewody. Skarbnik wskazał, że są to głównie 

środki na wypłatę dodatków motywacyjnych w jednostkach pomocy społecznej oraz 

m.in. zwiększenie, o kwotę prawie 300 000,00 zł, środków z rezerwy na uzupełnienie 
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dochodów Powiatu (głównie środki przeznaczone na sfinansowanie podwyżek 

nauczycieli).  

Skarbnik poinformował, że w uchwale budżetowej następuje zwiększenie 

wydatków o kwotę 2 581 990,00 zł, w tym zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 

1 350 079,00 zł i wydatków majątkowych o kwotę 1 231 911,00 zł. Szczegółowe zmiany 

w tym zakresie wykazane zostały w załączniku nr 3 i 4 do przedmiotowej uchwały. 

Po wprowadzeniu zmian w uchwale budżetowej, Powiat zachowuje równowagę 

w zakresie planowanych dochodów bieżących i wydatków bieżących. W zakresie 

wydatków majątkowych zaplanowany jest deficyt w kwocie 7 109 580,00 zł, który 

wskazany był również w pierwotnej uchwale budżetowej. Wszystkie pozostałe zmiany 

załączników wynikają z finansowania zadań zleconych. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                             

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11b 

Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-

Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz o 

zagrożeniach pożarowych na terenie Powiatu  Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 

Projekt ten również uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Infrastruktury.  

 

Z uwagi na złożenie sprawozdania w ww. zakresie przez Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o stanie 

bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 

na terenie Powiatu  Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia 

informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-

Dobrzyniu o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz o 

zagrożeniach pożarowych na terenie Powiatu  Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 
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Ad. 11c 

 Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Golubiu-Dobrzyniu 

oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. Projekt ten również uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Budżetu i Infrastruktury. 

 

 Z uwagi na złożenie sprawozdania w ww. zakresie przez Komendanta 

Powiatowego Policji, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Komendanta 

Powiatowego Policji w Golubiu-Dobrzyniu oraz informacji o stanie porządku 

i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Golubiu-

Dobrzyniu oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11d 

 Następnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem pomieszczenia będącego własnością Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na rzecz Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu. 

Przewodniczący poinformował, że projekt ten uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Budżetu i Infrastruktury. Przewodniczący poprosił Starostę o jego omówienie. 

 

 Starosta przekazał, że projekt ten dotyczy oddania w najem, na rzecz szpitala, 

a konkretniej punktu poboru krwi, pomieszczenia znajdującego się w budynku Starostwa 

Powiatowego w Golubiu-Dobrzyniu. Wskazał, że na jednym z posiedzeń Zarząd Powiatu 

podjął decyzję, aby szpital ponosił koszty z tytułu najmu tego pomieszczenia (do tej pory 

użytkował bezpłatnie). 

 

Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

będącego własnością Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rzecz Szpitala Powiatowego 

Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem pomieszczenia będącego własnością Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na rzecz Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu została 

podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 11e 

Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na te zadanie w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2025. Projekt 

ten uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych. Przewodniczący poprosił 

Starostę o omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta poinformował, że w przedmiotowym projekcie uchwały określone 

zostały zadania i środki finansowe (2 353 756.00 zł) z PFRON-u dla Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na rok 2025. Zadania, na które przeznaczone zostaną środki finansowe 

wskazane zostały w załączniku do uchwały. Będą one realizowane przede wszystkim 

przez jednostki powiatowe, tj. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie i Powiatowy Urząd 

Pracy. 

  

 Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie w 

Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2025. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na te zadanie w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2025 została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11f 

 Następnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku 

pracy na 2025 rok”. Przewodniczący poinformował, że projekt ten uzyskał pozytywną 

opinię Komisji Rewizyjnej. 

  

Z uwagi na przedstawienie sprawozdania w ww. zakresie przez Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania 

bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na 2025 rok”. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku 

pracy na 2025 rok” została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 11g 

Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na rok 2025. Projekt ten wypracowany został przez Komisję 

Rewizyjną, co jest równoznaczne z jego pozytywnym zaopiniowaniem. Przewodniczący 

Rady Powiatu poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o omówienie projektu 

uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż członkowie Komisji, 

biorąc pod uwagę przeprowadzony w jednostkach oświatowych audyt, uznali za słuszne 

przeniesienie kontroli jednostek oświatowych na rok 2026. Pozwoli to na sprawdzenie 

stopnia wdrożenia zaleceń audytowych, a także efektywności podjętych działań. Pan 

Jankowski wskazał, że planowany projekt uchwały zakłada również przesunięcie kontroli 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Domu Pomocy Społecznej i Zarządu Dróg 

Powiatowych na II kwartał br. oraz kontroli Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej i Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego na IV kwartał br. 

 

Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na rok 2025. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego na rok 2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11h 

 Następnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego za rok 2024. Przewodniczący poinformował, że ww. projekt został 

wypracowany przez Komisję Rewizyjną, co jest jednoznaczne z jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o omówienie projektu 

uchwały. 

 

 Przewodniczący Szymon Jankowski poinformował, że zgodnie z zapisami statutu 

Powiatu Komisja Rewizyjna do dnia 30 kwietnia przedkłada Radzie Powiatu 

sprawozdanie z realizacji planu pracy i kontroli za rok poprzedni. Wskazał, że Komisja 

Rewizyjna, wykonując wspomniany obowiązek, przedkłada w załączniku do niniejszej 

uchwały przedmiotowe sprawozdanie. 

  



15 

 

Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za rok 2024. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

za rok 2024 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11i 

Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej pomocy w likwidacji trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego 

przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz podjęcia współpracy 

z UCiDK w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego. Przewodniczący poinformował, 

że ww. projekt został wypracowany przez Komisję skarg, wniosków i petycji, co jest 

jednoznaczne z jego pozytywnym zaopiniowaniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

skarg, wniosków i petycji o omówienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji wskazał, iż projekt uchwały 

dotyczy petycji, która wpłynęła do Rady Powiatu w miesiącu styczniu. Komisja po 

analizie przedmiotu petycji uznała ją za bezzasadną, z uwagi na to, że argumenty w niej 

zawarte nie znajdują oparcia w obowiązujących przepisach prawnych. 

 

Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy w likwidacji 

trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające 

organizacje partyjne i sędziowskie oraz podjęcia współpracy z UCiDK w celu 

wprowadzenia ładu konstytucyjnego. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej pomocy w likwidacji trwającego systemu komunistycznego, 

zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz 

podjęcia współpracy z UCiDK w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11j 

Ostatnim projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie przekazania skargi 

według właściwości. Przewodniczący wskazał, iż przedmiotowa skarga wpłynęła do 

Rady Powiatu w dniu 17 marca i dotyczy działalności Sędziego Sądu Rejonowego w 

Golubiu-Dobrzyniu. Zgodnie z brzmieniem art. 231 ustawy kodeks postępowania 

administracyjnego organ, który nie jest właściwy do rozpatrzenia skargi, przekazuje ją 
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niezwłocznie, nie później niż w terminie 7 dni do organu właściwego, zawiadamiając 

równocześnie o tym skarżącego. Zgodnie z zapisami ustawy prawo o ustroju sądów 

powszechnych, organem właściwym do rozpatrzenia skargi bądź wniosku dotyczących 

działalności sądu, jest Prezes miejscowego sądu. W związku z powyższym, po podjęciu 

uchwały, przedmiotowa skarga przekazana zostanie do Prezesa Sądu Rejonowego w 

Golubiu-Dobrzyniu. 

 

Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

Na 17 obecnych Radnych, 17 głosowało „ZA”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania 

skargi według właściwości  została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował 

zebranych o przesunięciu terminu Kongresu Samorządowego, dotyczącego Metropolii 

Toruńskiej, który miał odbyć się 3 czerwca br. Jak poinformował Przewodniczący, 

Dyrektor Biura Rady Miasta Torunia pisemnie poinformował o konieczności zmiany 

terminu Kongresu, z uwagi na intensywny harmonogram uroczystości miejskich Miasta 

Torunia, organizowanych na przełomie maja i czerwca. Kongres najprawdopodobniej 

odbędzie się po wakacjach. Przewodniczący Boluk-Sobolewski ponowił prośbę o 

zgłaszanie przez radnych chęci uczestnictwa w Kongresie. W dalszej kolejności 

Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego, 

w terminie do 30 kwietnia. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że w okresie 

międzysesyjnym na jego ręce nie wpłynęły żadne interpelacje, wnioski czy zapytania. 

 

W przedmiotowym punkcie głos zabrał radny Mieczysław Gutmański, kierując 

pytanie do Starosty. Zapytał o sytuację w szpitalu, czy od maja Oddział Chirurgii wznowi 

działalność. 

 

Starosta wskazał, że aktualnie w szpitalu wdrażany jest program naprawczy. 

W cotygodniowych spotkaniach uczestniczą przedstawiciele szpitala – Pani Prezes 

i pracownicy księgowości, zarządcy szpitala, pracownicy starostwa z zespołu nadzoru 

właścicielskiego. W czasie spotkań omawiane są poszczególne etapy wdrażania planu 

restrukturyzacji. Z dniem 1 maja planowane jest uruchomienie Oddziału Chirurgii. Przez 

okres 2 miesięcy będzie on funkcjonował w tzw. trybie ostrym, a od dnia 1 lipca planuje 

się jego przekształcenie w oddział planowy. Starosta poinformował, iż obecnie 

kompletowana jest kadra chirurgów, urologów i ortopedów.  Oddział ten na  początku nie 

będzie wieloprofilowy, bowiem dostosowanie do konkursów ogłaszanych przez NFZ 

wymaga czasu. Okres od 1 maja będzie dla szpitala czasem trudnym. Jeżeli lekarze nie 
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będą przeprowadzać dużej liczby zabiegów, oddział może się nie bilansować, a 

wypracowana przez szpital nadwyżka będzie musiała zostać przeznaczona na utrzymanie 

Oddziału Chirurgii przez okres pierwszych dwóch miesięcy.  Zgodnie z szacunkami 

przekazanymi przez Prezes Szpitala i Główną Księgową, na koniec I kwartału, zysk netto 

szpitala wyniesie 1,657 mln zł. Należy wziąć pod uwagę, że w tym okresie nie 

funkcjonował Oddział Chirurgii, w związku z czym szpital nie ponosił kosztów 

związanych z jego utrzymaniem, a otrzymywał środki z NFZ z tzw. ryczałtu. Starosta 

wskazał, iż w najgorszym wypadku, przy małej liczbie zabiegów, na koniec II kwartału 

szpital osiągnie stratę w wysokości 120 tys. zł. 

 

O możliwość zabrania głosu poprosiła radna Danuta Malecka. W pierwszej 

kolejności radna podziękowała za zamieszczanie w systemie eSesja protokołów z prac 

komisji oraz sesji Rady Powiatu. Następnie zwróciła się do Przewodniczącego Rady 

Powiatu z prośbą, aby w systemie eSesja zamieszczane były zaproszenia i pisma 

kierowane do Rady Powiatu. Zaznaczyła, iż prośba wynika z tego, iż Pani Malecka oraz 

inni radni poproszeni zostali o zajęcie stanowiska w sprawie pewnego pisma, a radni nie 

mieli wiedzy o tym, że takie pismo wpłynęło. Dodała, że sprawa dotyczy pisma z 

kancelarii prawnej dnia 13 marca br. 

 

Przewodniczący Boluk-Sobolewski poinformował, że przekaże prośbę do Biura 

obsługi Rady. 

 

Ad. 10 

 Po stwierdzeniu, że wszystkie punkty porządku obrad zostały wyczerpane, 

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Boluk-Sobolewski podziękował wszystkim radnym 

i zaproszonym gościom za przybycie i o godzinie 16.16 zamknął XIII sesję Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego VII kadencji. 

 
Na tym protokół zakończono.  

 

Protokół sporządziła: 

Kinga Kacprzykowska 

                  Przewodniczący Rady 

                    Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

 

               Jacek Boluk-Sobolewski 


